
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 28. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 494
Vil ministeren gøre rede for, hvordan centraliseringen af ejerskabet af kapaciteter og 
ydernumre inden for fysioterapi har udviklet sig siden 2019, konkret hvordan antal ejere 
og klinikker tilknyttet overenskomsten har udviklet sig siden 2019, set i lyset af, at VIVE i 
2020 konkluderede, at antallet af klinikker tilknyttet overenskomsten er reduceret med 37 
pct. i perioden 2007 til 2019, mens kapaciteten har været konstant?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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